
Hei 
 
Idrettsrådet har behandlet saken i styremøte 28.5.19. 
 
Larvik idrettsråd støtter det oversendte forslaget til fordeling, selv om totalbeløpet 
dessverre er redusert fra 9,9 millioner i 2018 til 9,3 millioner i år. 
 
Larvik idrettsråd er bekymret i forhold til utviklingen av driftstilskuddet, som har 
stått stille fra 2011.  
Ekstra fordelingen fra 2011 er i realiteten spist opp av inflasjonen, da det årlige 
tilskuddet fra Larvik kommune ikke er indeksregulert.  
Når det gjelder kommunens leiesatser, er disse justert med en fast prisjustering 
på 3 % årlig. Dette gjør gapet dertil større. 
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